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Karlstads ridklubb senaste och sista ansökan till kommunen avgör föreningens 

överlevnad. Foto: Peter Bäcker/Arkiv 

Karlstads ridklubb står på randen till konkurs. Nu gör klubben ett sista 

desperat försök att rädda sig själv. 

– Vi måste agera, säger Inger Edfors, ordförande i Karlstads ridklubb. 

Föreningen befinner sig i en akut ekonomisk kris. I slutet av juni skickades en 

ansökan om extrastöd in till kultur- och fritidsnämnden. Ansökan fick avslag och 
under måndagen skickade ridklubben in en ny ansökan om ett extrastöd på 500 
000 kronor. Denna gång med en handlingsplan över nödvändiga åtgärder för att 

på sikt få en ekonomi i balans. 

– Det var vad nämnden efterfrågade i samband att vi fick avslag på vår första 

ansökan, säger Inger Edfors. 

Enligt Edfors skulle ett tillskott på 500 000 kronor räcka för att hålla föreningen 

flytande. 
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– Summan skulle täcka löneutbetalningar och skulder samt ge oss en möjlighet 
att successivt bygga upp ekonomin igen. Vi skulle fortfarande behöva ett visst 

stöd under hösten, men det får bli en senare fråga i så fall, säger hon. 

 
Inger Edfors, ordförande i Karlstads ridklubb, säger att hon hoppas på ett snabbt 

besked. Foto: /Arkiv 

Avslag innebär konkurs 
Karlstads ridklubb meddelar att de hoppas få ett besked på sin ansökan senast i 

morgon (läs: tisdag). 

Varför kräver ni så kort svarstid? 

– Vi förstår om det är svårt att fatta ett beslut så snabbt. Men vi har ett ansvar om 

att ge besked gentemot vår personal, våra medlemmar och fordringsägare, 

säger Inger Edfors. 

Vad händer om ni får ett nytt avslag? 

– Då har vi inget annat val än att ansöka om konkurs inom de närmaste dagarna. 

Vi kan inte trolla fram pengar med knäna. 

Vad tror du om utgången? 

– Jag vill inte föregå kommunens beslut. Nu kan vi bara avvakta deras svar, 

säger Inger Edfors. 


